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Förvaltningen 
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Lars Wennberg, avdelningschef administrativa avdelningen 

Yvonne Goldberg avdelningschef förskoleavdelningen  
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Toni Mellblom, avdelningschef avdelningen för social omsorg 

Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorgsavdelningen 

Gunnela Börjes, sekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Vision: Björn Adolfsson 

Kommunal: Tina Thörnsell, Charlotte Andersson 

Lärarförbundet: AnnaMaria Nicastro, Lena Karlsson 

SACO: Camilla Jansson-Wredenborg 

 

Förhinder 

Ledarna: Karin Wrannvik 

Vårdförbundet: Pia Lejkemo 

 

 

Tidpunkt: 

14 mars 2017 10:00 

 

Plats: 

 Konferensrummet Mobilen, plan 9 
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1. Mötet öppnas 

Anders Carstorp öppnade mötet. Datum för justering bestämdes 

till 21 mars 2017. 

2. Kvarvarande frågor 

- Dokument kompetensförsörjning och rekrytering 

Medel har tillkommit från kompetensutvecklingssatsningen 

sedan dokumentet färdigställdes. Inom förskolan: 2,7 mkr för 

grundutbildning av barnskötare, 185 tkr fortbildning för 

barnskötare med äldre utbildning.  

Inom social omsorg: 612 tkr för systemisk utbildning av 

handläggare inom barn- och ungdomsenheten, 4,3 mkr för 

utbildning av chefer och medarbetare inom funktionshinder och 

socialpsykiatrins utförare, 69 tkr för utbildning i 

återfallsprevention för vuxenenhetens handläggare samt 922 tkr 

för specialistutbildning vårdnadsärendehandläggning för 

handläggare inom familjerätten. 

Inom äldreomsorgen är det inte klart, men redan nu står klart att 

medel kommer att tillkomma för hemtjänsten och 

demensutveckling.  

En utvecklingsgrupp centralt i staden kommer att arbeta med 

bl.a. frågor om karriärtjänster för förskollärare.  

Medel har sökts för språkutveckling av de medarbetare som 

behöver öka sina språkkunskaper i svenska. 

 

En redovisning hur medlen har fördelats kommer att skickas till 

Kommunal.  

 

- Företagshälsovård, möjlighet att återinföra ”första samtal” 

Förvaltningen har inga möjligheter att bryta/gå utanför avtalet. 

Vision påpekar med instämmande av de övriga organisationerna 

att detta är en allvarlig brist i avtalet. 

  

- Redogörelse för antal som valt semesterväxling 

En samlad rapport över antal som valt semesterväxling finns 

inte att tillgå. Dock vet varje chef vet vilka som beviljats detta. 

Förvaltningen har upplyst PAS att behov finns av sådana 

rapporter. 

 

 

3. Förvaltningens övergripande information 

Rekrytering av personalchef pågår. Rekrytering pågår också av 

två HR-konsulter samt två kommunikatörer. 
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Anders Carstorp informerade om utvecklingsarbetet inom 

fritidsverksamheten i stadsdelen. Information har getts på 

samverkansgrupperna samt nämndmajoriteten. 

       

4. Information från de fackliga organisationerna 

Kommunal har varit i Göteborg och bl.a. fått reda på hur 

Göteborgs stad löst heltidsfrågan. Då Kommunal får tillgång till 

materialet kommer de att vidarebefordra det till 

förvaltningsledningen. 

 

Lärarförbundet har skickat ut fråga till sina medlemmar om hur 

de lönesättande samtalen genomförts. De återkommer i frågan. 

 

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 

 
- Ny förskola i kvarteret Timotejen 17 i Västberga 

      Inga yrkanden framfördes 

 
- Uppdatering av delegationsordningen 

Inga yrkanden framfördes 

 
- Enheternas verksamhetsberättelser 2016 

Inga yrkanden framfördes 

 
- Enheternas verksamhetsplaner 2017 

Kommunal informerade om att vissa förhandlingar avslutades i 

oenighet då det i vissa frågor var försent för att ändra i 

verksamhetsplanen. Förvaltningen kommer att se över tidplanen 

så att förhandlingar hinns med.  

 

6. Tilldelningsbeslut 

- Öppna förskolan i Fruängen 

Kommunal yrkar att verksamheten ska drivas i egen regi. 

Förvaltningen avslår yrkandet. 

 

- Parklekarna Lugnet och Vippan 

Kommunal yrkar att verksamheten ska drivas i egen regi. 

Förvaltningen avslår yrkandet. 

7. Verksamhet och budget 

Månadsprognos ser ut som det brukar under början av året. 

Förvaltningen bedömer att möjlighet och förmåga finns att hålla 

budget. Det är sedvanligt bekymmersamt inom vissa områden. 
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8. Arbetsmiljökommitté  

Det anordnas en arbetsmiljöbildning under våren och minst en 

under hösten. Inbjudan har skickats ut. 

9. Protokoll från CESAM 

Senaste protokollet diskuterades. 

10. Övriga frågor 

SACO tar upp frågan om medarbetarenkäten. I 

medarbetarenkäten ska man bedöma sin närmaste chef, och det 

överensstämmer inte alltid med hur organisationen i stadsdelen 

är uppbyggd med bitr. enhetschefer.  

Förvaltningen kan inte påverka detta då det är kopplat till 

personal- och löneansvar.  

 

Kommunal påpekar att APT-protokoll ska läggas in på 

samverkansytorna. En påminnelse till cheferna ska göras, samt 

se över att organisationen stämmer.  

11. Mötet avslutas 

Anders Carstorp avslutade mötet. Nästa möte är den 11 april 

2017, sammanträdesrum Mobilen plan 9. 

   

 

Anders Carstorp 

  

Gunnela Börjes 

Stadsdelsdirektör  sekreterare 
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